



A-Priority CH-3003 Bern, Kdt HE/ C Kdo Ausb

Referenz/Aktenzeichen:
Ihr Zeichen:
Unser Zeichen: BLD
Sachbearbeiter:
3003 Bern, 08.08.2017

**Levels of Fidelity XI (LOF XI)
16. – 18. April 2018 am Ausbildungszentrum Armee (AZA) in Walenstadt (CH)**

Sehr geehrte Gäste

Ich freue mich auf die fünfte Durchführung des Levels of Fidelity in der Schweiz von Fenco AG - in Zusammenarbeit mit RUAG Defence und dem Kommando Ausbildung der Schweizer Armee - am Ausbildungszentrum der Armee in Walenstadt .

Gerne informieren wir Sie über die Live Simulationsplattform SIMUG und SIM KIUG der Schweizer Armee und deren Nutzung in der Schweizer Armee.

Als militärischer Schirmherr der Veranstaltung werde ich Sie gerne in Walenstadt begrüßen und freue mich auf die Vorführungen, Referate und die persönlichen Begegnungen.

In diesem Sinne lade ich Sie recht herzlich nach Walenstadt zu den „LOF XI“ ein.

Freundliche Grüsse

KOMMANDANT HEER /
CHEF KOMMANDO AUSBILDUNG ab 01.01.18


Korpskommandant Daniel Baumgartner



Schweizerische Eidgenossenschaft
Confédération suisse
Confederazione Svizzera
Confederaziun svizra

Federal Department of Defence,
Civil Protection and Sport DDPS

Swiss Armed Forces
Land Forces

A-Priority CH-3003 Berne, Cdr LF

Reference:
Your reference:
Our reference: BLD
Contact person:
Berne, 08.08.2017

**Levels of Fidelity XI (LOF) XI
April 16–18, 2018 at the Army Training Centre (AZA) in Walenstadt (Switzerland)ITEL**

Dear Guests

I am pleased to look forward to the 5th Levels of Fidelity in Switzerland from Fenco AG to take place – in collaboration with RUAG Defence and the Swiss Armed Land Forces – at the Army Training Centre (AZA) in Walenstadt.

We like to give you information about the Swiss Armed Force's live simulation system, SIMUG and SIM KIUG, and their application within the Swiss Army.

As the military patron of the meeting, it will be my pleasure to welcome you to Walenstadt – I look forward to seeing you at the demonstrations, presentations and to meeting you personally.

With all this in mind, I would very much like to invite you to Walenstadt for the "LOF XI".

Yours sincerely,

COMMANDER SWISS LAND FORCES /
CHIEF OF TRAINING COMMAND as of 01.01.18

Lieutenant General Daniel Baumgartner

Swiss Armed Forces
Lieutenant General Daniel Baumgartner
Papiermühlestrasse 14, 3003 Berne
Tel. +41 58 464 23 01
www.armee.ch/heer